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Vraag Antwoord

Hoofdstuk 2 van de legesverordening oogt wat minder leesvriendelijk en voor
een particulier mogelijk lastig te begrijpen. Biedt de gemeente hulp aan 
inwoners die behoefte hebben om dit te verduidelijken?

Onze legesverordening is gebaseerd op de modelverordening van de VNG. Wij 
onderschrijven dat deze verordening voor particulieren lastig te begrijpen is. Indien 
inwoners behoefte hebben aan verduidelijking dan zullen wij hen daarbij 
ondersteunen.

De minister heeft aangegeven dat de kwaliteitscontrole bij een bouwactiviteit niet 
langer een taak is van de gemeente en dat de werkzaamheden van de gemeente 
met 30% zal afnemen. Hierdoor dalen de leges ook met 30%. Is dit in voorliggende 
legesverordening ook het geval?

De Wet kwaliteitsborging heeft inderdaad effecten, maar in welke mate is nog lastig te
voorspellen, de minister gaat uit van gemiddelden, maar nog niet alle bouwtechnische
aspecten gaan over naar de particuliere kwaliteitsborging. Met de nieuwe Wet 
kwaliteitsborging komt er meer verantwoordelijkheid bij de initiatiefnemer voor de 
technische beoordeling. Dat houdt in dat op onderdelen minder toetsingen gedaan 
moeten worden door ons als gemeente en dat toezichtstaken vervallen. Het eerste 
was een activiteit die onder de leges valt, toezicht (en handhaving) vielen niet onder 
de leges. Als gemeente blijven we verantwoordelijk voor het toezicht op de Wkb. Wij 
voorzien daarom op korte termijn niet dat onze kosten met 30% naar beneden gaan. 
Mocht dat op termijn wel gaan gebeuren, dan zal dat uiteraard beslag krijgen in de 
leges. Voor alle gemeenten, en dus ook Woudenberg, is het met de Omgevingswet 
nog onduidelijk of de werkzaamheden voor de gemeenten zullen afnemen. Dit geldt 
ook voor de legesopbrengsten. De komende paar jaar zal dit regelmatig door ons 
worden gemonitord.


